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ZÁPIS ZE SCHŮZE VÝBORU MAS HŘEBENY, Z. S. Č. 2/23 

Místo konání: Městské kulturní středisko, Na Oboře 610, 252 10, Mníšek pod Brdy 

Doba konání: 23. 3. 2023 od 19:00 hodin 

 

Přítomni: Markéta Polívková (předseda, člen výboru, obec Klínec), Daniela Páterová (člen výboru, 

město Mníšek p. B.), Pavel Přecechtěl (člen výboru, obec Zahořany), Martina Pochmanová (člen 

výboru), Jitka Barlová v zastoupení Daniela Březiny (člen výboru), Martina Jocovová (člen výboru, 

Magdaléna, o. p. s.), Jitka Pekárková (člen výboru, Racing Cars Performance). Host Radka Čuříková 

(MAS Hřebeny, z. s.). 

 

 

1. Zahájení 

Předsedkyně přivítala všechny přítomné a zahájila jednání v 19:00 hodin. Konstatovala, že schůze byla 

řádně svolána, přítomno je 7 členů Výboru, 3 přítomní členové zastupují veřejný sektor a 4 soukromý 

sektor. Podmínka o dodržení max. 49 % hlasovacích práv veřejného sektoru je splněna, výbor je 

usnášení schopný. 

 

Určení ověřovatelů zápisu 
Předsedkyně navrhla určit ověřovatele zápisu Markétu Polívkovou a Pavla Přecechtěla, zapisovatelku 

Radku Čuříkovou. 

Před hlasováním dala předsedající možnost vyjádřit se přítomným. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V2/23/1:  

Výbor MAS Hřebeny, z. s. určuje ověřovatele zápisu Markétu Polívkovou a Pavla Přecechtěla, 

zapisovatelkou Radku Čuříkovou.        

Výsledek hlasování:       Pro:                  7                 Proti:           0             Zdrželi se:      0 

Usnesení č. V2/23/1 bylo schváleno. 

 

Schválení programu 
Předsedající seznámila přítomné s programem dle pozvánky na schůzi Výboru MAS Hřebeny, z. s.  č. 

2/23. 

Před dalším hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V2/23/2:  

Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje program V2/23: 

1. Zahájení 

2. Prohlídka upravených prostor MAS 

3. Schválení navýšení členského příspěvku 

4. Informace z KS MAS 

5. IROP 

6. OPZ+ 

7. OPTP 

8. NZÚL 
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9. OP TAK 

10. Ostatní 

11. Závěr 

Výsledek hlasování:        Pro:             7            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/23/2 bylo schváleno. 

  

2. Prohlídka prostor MAS 

Místnost komunitního centra byla upravena – byly vyspraveny nerovnosti na zdech, místnost byla 

vymalována, topení natřeno, bylo položeno nové linoleum a v části místnosti byl položen koberec jako 

hrací prostor pro menší děti. Dále bude potřeba zajistit vybavení (stoly, židle, uzamykatelné skříňky, 

apod.). 

 

3. Doporučení navýšení členského příspěvku 
Předsedající informovala přítomné o záměru navýšení členského příspěvku v následující formě: 
Fyzická osoba – příspěvek zůstává stejný (500 Kč/rok) 
Právnická osoba – příspěvek zůstává stejný (1000 Kč/rok) 
Obce – příspěvek bude navýšen na dvojnásobek, tzn. 10 Kč/obyvatele každé členské obce.  
Před hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 

Návrh usnesení č. V2/23/3:  

Výbor MAS Hřebeny, z. s. doporučuje členské schůzi navýšení členského příspěvku. 

Výsledek hlasování:        Pro:             7            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/23/3 bylo schváleno. 

 

4. Informace k KS MAS 

Informace z Krajského setkání MAS Středočeského kraje v Českém Brodě dne 10. 2. 2023 – Krajské 

setkání bylo převážně zaměřeno na Valnou hromadu a hlasování/schvalování dokumentů. Velmi 

okrajově byly řešeny výzvy IROP (jsou stále zpožděny), proběhla diskuze k vyplňování Programového 

rámce a sporné body a vypsání výzvy pro zprostředkovatele programu Nová zelená úsporám Light. 

 

5. IROP 

V současné chvíli jsou otevřené výzvy č. 48 Vzdělávání, č. 49 Sociální služby a č. 60 Doprava. Ostatní 

výzvy (hasiči, veřejná prostranství, kultura a cestovní ruch) jsou stále ve stavu „plánováno“ a jejich 

otevření se dle poskytovatele z důvodu náročnosti nadále protahuje. Vzhledem k dosud vydaným 

specifickým pravidlům, a těm dosud nevydaným specifickým pravidlům výše uvedených výzev, 

informacím v aktualizovaném zásobníku projektů pro území MAS Hřebeny, k neúprosně plynoucímu 

času a stanovenému milníku pro čerpání přidělené alokace připravujeme podání Programového rámce 

pro IROP. V současnosti zjišťujeme projektové záměry a jejich připravenost na našem území 

v souvislosti se Strategií CLLD MAS a v následujících dnech/týdnech budeme předkládat Programový 

rámec ke schválení, který je nutný pro podávání žádostí do daných výzev. 

K tvorbě podkladů a celkové přípravě výzev MAS byla ustanovena pracovní skupina skládající se z: 

Markéty Polívkové, Dana Březiny, Martiny Jocovové (případně Pavla Krále) a Radky Čuříkové. 

 

Návrh usnesení č. V2/23/4:  

Výbor MAS Hřebeny, z. s. ustanovuje pracovní skupinu IROP a souhlasí s uzavřením DPP 250 Kč/hod 

dle skutečně odvedené práce uvedené v pracovních výkazech. 

Výsledek hlasování:        Pro:             7            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/23/4 bylo schváleno. 
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6. OPZ+ 

Žádost o podporu v rámci programu OPZ+ byla schválena, avšak se schválením jsme obdrželi hodnocení 

s nutnými drobnými opravami. Tyto připomínky stále vyřizujeme a bohužel se tak stále prodlužují 

termíny. Na pracovní schůzce bylo odsouhlaseno posunutí termínu začátku projektu o měsíc – projekt 

tedy začne 1. 4. 2023. Byla podepsána partnerská smlouva mezi MAS Hřebeny a partnery Mníšek pod 

Brdy a Magdalénou, o.p.s. Na vydání Rozhodnutí o poskytnutí dotace stále čekáme – bude vydáno po 

opravě všech připomínek ze strany MPSV. V současnosti je vyhlášené výběrové řízení na zaměstnance 

partnera Mníšku pod Brdy (pozice terénní sociální a komunitní pracovník/pracovnice). 

 
Návrh na výběrové řízení na Koordinátora/ku projektu OPZ+ 
Předsedající navrhla schválit usnesení o plánovaném výběrovém řízení na koordinátora/ku projektu 
OPZ+. Koordinátor/ka bude zaměstnancem MAS, bude zaměstnán/a na 0,5 úvazek a bude zajišťovat 
koordinaci veškerých aktivit v projektu (více info ve VŘ).  
Před hlasováním dala předsedající možnost přítomným k vyjádření. Nikdo se nevyjádřil. 
Návrh usnesení č. V2/23/5:  

Výbor MAS Hřebeny, z. s. schvaluje vyhlášení výběrového řízení na koordinátora/ku OPZ+. 

Výsledek hlasování:        Pro:             7            Proti:          0          Zdrželi se:     0 

Usnesení č. V2/23/5 bylo schváleno. 

 

Na Výboru byl dále sdělen postup v procesu vydání Rozhodnutí s projektovou manažerkou OPZ+, který 

je z našeho pohledu zbytečně prodlužován. Komunikace ohledně schválení žádosti a vydání právního 

aktu k projektu je časově náročnější a někdy se zdá být nestandardní. Realizace projektu bude zajištěna 

ve spolupráci s partnery, plánované cíle projektu budou dosaženy.  

 

7. OPTP 

Dne 9. 12. 2022 byla v rámci projektu podána žádost o platbu č. 1, která byla schválena, ale z důvodu 

technických problému na straně MMR byla proplacena až 8. 2. 2023. Další žádost o platbu č. 2 měla 

být dle plánu předložena nejpozději 28. 2. 2023, ale kvůli opětovným technickým problémům jsme 

žádost mohli podat až 30. 3. 2023, kdy byly problémy odstraněny. Nyní vyřizujeme drobné nedostatky 

a čekáme na schválení a proplacení. 

 

8. NZÚL 

O program Nová zelená úsporám Light je ze strany místních seniorů stále velký zájem. Vedoucí 

kanceláře Radka Čuříková i nadále pomáhá žadatelům se zpracováním žádostí o dotaci, poskytuje 

konzultace, vyřizuje dotazy, potvrzuje posudky, vydává závěrečné zprávy a vede evidenci již podaných 

žádostí. Dotazů od žadatelů je v tuto chvíli více než 50, finálně podaných žádostí je 25, ostatní jsou 

v různé fázi přípravy. Na p. Čuříkovou se obrací žadatelé i z jiných území MAS, především MAS 

Karlštejnsko (spadají např. obce Dobřichovice, Černošice, Lety, Karlík, apod.), která se do zpracovávání 

žádostí nezapojila. I nadále budeme rádi za různé formy sdílení od obcí – na oficiálních webech, 

sociálních sítích, nástěnkách, úředních deskách, zpravodajích, apod. Také je možné informování 

veřejnosti na společenských a kulturních akcích apod. Hlavním kontaktem zůstává Radka Čuříková. 

 

9. OP TAK 

V současné chvíli se na tento operační program (OP) příliš nezaměřujeme, evidujeme však veškeré 

informace a emaily týkající se dané problematiky. Stejně jako u ostatních OP je potřeba mít nejdříve 

podaný a schválený Programový rámec. Na OP TAK se zaměříme ve chvíli, kdy bude volnější kapacita a 

budou schváleny finančně objemnější OP. 
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10. Ostatní 

Byla podána žádost o změnu ohledně standardizace – v tuto chvíli řešíme vypořádání připomínek. 

Obec Řitka projevila zájem o členství v MAS Hřebeny, čekáme na doručení usnesení o přičlenění.  

 

11. Závěr 

Na závěr předsedkyně poděkovala přítomným za účast a ve 20:40 hod schůzi ukončila. 

 

 

Zápis byl vyhotoven dne 6. 4. 2023. 

 

Zapisovatelka:   Radka Čuříková                                                …………………………………………………….. 

 

Ověřovatelé: 1.  Markéta Polívková                                          …………………………………………………….. 

 

                        2.   Pavel Přecechtěl                                             …………………………………………………….. 

  

Předsedkyně:  Markéta Polívková                                             …………………………………………………….. 


